

用 途 Application

研削,研磨,焊接烧痕处理,除锈,电镀痕迹处理及去毛刺。 Grinding, Polishing, Removing burns, rust and plating, De-burring and others.

特点 Features

- 追求橡胶磨头前所未有的效果和性能。
- ◆本磨头可适用于电钻或可夹持六角柄之任何旋转设备。◆去除毛刺后不会产生二次毛刺。
- ●高耐用性:减少了研磨粉尘,更提高了耐用性,更加经济。
- · Pursuit the ease of fitting into the workpiece due to elasticity of rubber.
- · Can be used with impact driver. · No appo
 - · No appearance of second-burrs after burring.
- · Economical because of high durability.

延用对象 Materials











规格型号 Specification
Specification

	(単位:mm) 样式 (Unit:mm) 轴径 shape		型 号 / Item No.		
样 式 shape			青色 Blue #120	绿色 Green #220	
ϕ D	20 - 40 - 6.35	18045	18046	18047	
の号 の号 shape O	20 - 40 - 6.35	18051	18052	18053	
◆D2 C号 ◆D1 shape C	^{13(D1)} _{20(D2)} - 40 - 6.35	18057	18058	18059	

应用例 Example of use







⚠ 危险性 (使用上的注意事项) / Dangerous

橡胶弹性与一般弹性大不相同,其特征在于它会根据负荷而变形并且变形量会很大。 如果像一般的磨头或切削工具那样使用的话,则会非常危险。 请严格遵守最高使用回转数这个限制条件。请不要擦超出这个负荷。

Rubber elasticity is very different from general elasticity, which is characterized by deformation according to the load as well as a high amount of deformation. Therefore, handling the Daiwa Rabin as a general grinding stone and cutting tool can be very dangerous. Operate your devices at the speed less than the maximum r.p.m. Take care not to apply too much load.

什么是弹性橡胶磨头「Daiwa Rabin」 An elastic rubberized grinding stone "Daiwa Rabin" is …

特征 / Features

·「易切割,易研磨」橡胶磨头··· 这正是 Daiwa Rabin 的特征。

"Cut, Polish" This is feature of Daiwa Rabin

- · 间断,耐久性差··· 等等橡胶磨头的缺点已被解决, 这正是 Daiwa Rabin的优异性能。
 - Clogging, Durability...Overcome weakness of rubber stone due to excellent performance of Daiwa Rabin
- 超过 18000种, 匹配不同工作场景•作业内容的品类
 Items over 18,000 according to work piece and operation details
- 深受来自世界上30多个国家的用户的信赖。
 Used in more than 30 countries, which is a sign of trust



章 首先请尝试一下! 我们会提供测试用的样品。 欢迎咨询。 Try samples!
Feel free to contact us.

发售商

大和化成工业株式会社

URL: https://www.daiwa-rabin.co.jp E-mail: gomu-toishi@daiwa-rabin.co.jp

〒340-0003 埼玉县草加市稻荷2-1-8 TEL.048-936-8684 FAX.048-936-8655

DAIWA KASEI KOGYO CO.,LTD.

URL:https://www.daiwa-rabin.co.jp E-mail:gomu-toishi@daiwa-rabin.co.jp

2-1-8 Inari, Souka-shi Saitama , 340-0003 Japan TEL +81-48-936-8684 FAX +81-48-936-8655



QRコードから サイトヘアクセス!